## Peiline®





### 滴水不漏 高效快捷 专业技术 精细制造 用心服务 铸就精品



扫一扫, 了解详情





#### 快速接头使用注意事项/Precautions



#### 功能规格和合同上的管理界限

目录上登载的性能线条图及外观尺寸数值不包括批量生产时的公差,而是做为产品选定及使用技术服务的指南,表示的为平均 值,请谅解。

#### **Management boundaries**

Performance line charts and appearance dimension values posted on the catalog do not include tolerances for mass production. Is as a guide for product selection and use of technical services, Represents an average.

#### ●快速接头的保养维修/Maintenance method of quick coupling

■请定期在"O"形环上涂抹润滑油。

■密封面上如果附着灰尘会造成泄漏。请使用指定的防尘帽。

■在清洗O形环时,请使用不会给橡胶材料带来影响方法。

O- ring Apply lubricant regularly.

Dust caps are recommended.

Prevent rubber corrosion when cleaning.



#### ●注意/Precautions

I、由于国内各生产厂家产品尺寸上的差别,如果出现混用,可能会发生:1、安装脱卸不完全;2、降低气密性;3、降低耐压・耐久性;4、降低流量等现象。因此建议不要将其他公司不符合我司标准的产品进行组合使用。购买时认准培林品牌及商标 *Peiline*<sup>°</sup>

Ⅱ、我司产品研发之初,已经过严格测试,可与高品质进口产品实现互换,请放心使用。

I .Due to slight differences in product sizes among domestic manufacturers. If mixing occurs, it may occur: 1. Incomplete installation and removal; 2. Reduced air tightness; 3. Reduced pressure resistance and durability; 4. Reduced flow, etc. Therefore, it is recommended not to combine products from other companies that do not meet our standards. Identify Peilin brand and trademark when purchasing  $Peiline^{\circ}$ 

II .At the beginning of our product development, it has been strictly tested and can be interchanged with high-quality imported products. Please rest assured of using it.

# Peiline®

- 1、产品最终尺寸和外观以实样为准。 Final dimension and apperance subject to actual product.
- 2、任何产品技术与工艺上的改进不能及时通知到你,敬请谅解。
  We appreciate your understanding to us in case of some technology and product process improvements not inform you in time.

#### 浙江燊燊智能流体科技有限公司

ZHEJIANG SHENSHEN INTELLINGEN TFLUID TECHNOLOGY CO., LTD 诸暨爱克圣兰模具有限公司

ZHUJI EXCELLENT MOULD CO., LTD

地址:浙江省诸暨市兴农路9号友地智能视觉产业园28幢A座 Add: Building A, No.28, UD Intelligent Vision Industrial Park. No.9. Xinong Road.Zhuji City. Zhejiang. China Tel: 0575-87958839 Fax: 0575-87958837 Mail: <u>hzpeilin@126.com</u> hzaksl@126.com Web: www.peiline.com